
ZADNJA SKUPNA SEJA VSEH TREH ZBOROV V LETU 1987

Položaj gospodarstva se
poslabšuje, resolucijo za leto 1988

vseeno sprejeli
Na zadnji skupni seji vseh treh zborov naše občinskc skupščine, ki

je bila 23. decetnbra 1987, so delegati namenili največ pozornosti
planskim aktom, Analizi uresničevanja družbenega ptana občine
v letu 1987 in seveda predlogu resolucije o politiki uresničevanja
družbenega plana občine v letu 1988. O tako imenovanem proračun-
skem paketu o financiranju dejavnosti iz občinskega proračuna za
prve tri mesece v letu 1988 delegati niso imeli pripomb in so osnutke
odlokov prekvalificirali v predloge in jih sprejeli. Prav tako ni bilo
razprave o osnutku prioritetnega programa nalog krajevnih skupnostt
v letu 1988, osnutku okvirnega programa dela zborov obcinske
skupščine za obdobje januar-april 1988 in tudi ne o predlogu sklepa
o razpisu priznanj občine za leto 1987.

# Analiza uresničevanja
družbenega plana občine za
obdobje 1986-1990 v letu
1987 in predlog resolucije
o politiki uresničevanja plana
občine v letu 1988

Uvodno razlago k tema dvema
točkama je dala Nina Jevšnik,
predsednica komiteja za družbe-
noekonomski razvoj in planira-
nje. Povedala je, da so se predvi-
devanja izvršnega sveta, da se bo-
do zaradi interventnih ukrepov
do konca leta finančni rezultati
poslabšali, žal uresničila. Obseg
proizvodnje se je iz meseca v me-

sec zmanjševal tako v industriji
kot tudi v drugih gospodarskih
dejavnostih, tako da namesto 3-
odstotne planirane rasti družbe-
nega proizvoda dosegamo le eno-
odsiotno rast. Še posebno se je
položaj naših delovnih organizacij
poslabšal po sprejemu protiinfla-
cijskih ukrepov, ki najširše zade-
vajo prav predelovalno industrijo.
Razmere se še poslabšujejo in za-
devajo tudi tiste delovne organi-
zacije, ki so še pred nekaj meseci
največ prispevale k finančnemu
učinku moščanskega gospodar-
stva. Izvršni svet je skupaj s po-
slovodnimi organi nekaterih de-

lovnih organizacij iizdelal oceno
položaja naših delovnih organiza-
cij ter pričakovanj, čče se ne ubla-

• Med razpravljailci jc bil tudi
Stane Kcbcr, delcgan KS Zadvor,
ki je ogorčeno govoniJ o razmcrah
v gospodarstvu in ic zlasti v krne-
tijsivu glcde na pomanjkanje m)e-
ka in drugcm, o čcmcr je bilo
veliko govora na seji republiškc
konferencc SZDL dan prcj. Ko
pa se je dotaknil naše analize ures-
ničevanja družbenega plana v de-
vetih mcsecih Icta 1987, jc naštel
novozgrajenc mostove na Fuži-
nah, na Vevčah in čcz Grubcrjev
prekop, pa tudi rekonstrukcijo
Poljanske z Liiijsko cesio in pod-
hod pod progo pri OŠ Vide Prc-
garc. Ob tem je naišel najboljše
besede in z njimi poihvalil izvršni
svet tcr graditelje. »TToliko komu-
nalnih objektov hkrattiseni zgradi-
lo v nobcnem letu ppo vojni. To
moramo ceniti in spjoštovati...,«
je dejal.

žijo interventni ukrepi, in z njo
seznanil republiške organe. Sicer
pa smo na drugih področjih blizu
planiranim, tako je tudi z zuna-
njetrgovinsko menjavo, v kateri
ne dosegamo planirane štiriod-
stotrte rasti skupnega izvoza in
peiodstoine rasti konveriibilnega
izvoza, vendar pa so stopnje rasii
zadovoljive in se bomo do konca
leta močno približaii planiranim.
Nina Jevšnik je povedaJa, da je
bilo pripravljanje resolucije za
prihodnje leto še težje kot prej.
Neznani pogoji gospodarjenja
v prihodnjem letu so delovnim
organizacijam onemogočali pra-
vočasne izdelave planov za pri-
hodnje leto. Do kasnitev je prišlo
na vseh ravneh planiranja. Zato in
tudi zaradi posledic interventnega
zakona bo treba resolucijo o poli-
tiki razvoja občine Lj. Moste-Po-
lje v letu 1988 ob poUetju ponov-
no oceniti in jo prilagoditi razme-
ram.

(nadaljevanje na 2. strani)
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Tako in v tem smislu so delega-
ti o njej tudi razpravljali. Razpra-
vi o analizi uresničevanja družbe-
nega plana v devetih mesecih
1987. leta in o politiki razvoja
v letu-1988 so združili v eno.

Razprava pa je tokrat segla še
širše čez občinske meje, še zlasti
o pridelovanju hrane, pomanjka-
nju mleka ter podobnih kazalcih
našega »zaostajanja za razvojem«.
Razpravljalci so se zavzeli za od-
pravo teh družbenih anomalij in
za podporo našemu kmetijstvu.
Oglasil se je tudi Dušan Dolinar,
vodja delegacije za zbor občin
skupščine SR Slovenije, ki je de-

legate na kratko seznanil z delom
in aktivnostmi skupine delegatov
in jim zagotovil, da bodo kot do-
slej pobude in stališča delegatov
občinske skupščine do določenih
širših družbenih vprašanj tudi
v prihodnje zagotovo prenešeni
v republiško skupščino. Delegati
vseh treh zborov občinske skupš-
čine so delu delegatom za repubii-
ško skupščino izrazili zaupanje in
podporo.

S strani družbenopolitičnega
zbora so bili k resoluciji predlaga-
ni amandmaji, ki pa ne posegajo
globlje v vsebino resolucije, jo na
nekaterih mestih le dopolnjujejo
in prav vsi bi bili lahko sproženi
že v fazi osnutka. Delegati so se
z amandmaji strinjali in z njimi

sprejeli resolucijo, s katero dolo-
čamo temeljne cilje in globalni
okvir družbenoekonomskega raz-
voja v občini za leto 1988. Seveda
z vednostjo, da jo bo ob polletju
treba ponovno preveriti in prila-
goditi. Delegati so sprejeli tudi
analizo uresničevanja družbenega
plana v devetih mesecih 1987. le-
ta, ki je bila podlaga za oblikova-
nje resolucije.

V razpravi so sodelovali: Ves-
na Juvan-Gotovac, Dušan Doli-
nar, Stane Keber, Marko Roth,
M T O Sotlar, Stane Mikuš, Jani
Modemdorfer, Ivanka Praček,
Nina Jevšnik, Ferdinand Zupan-
čič, Marjan Kozamernik, Ivo
Samec in Stane Narobe.
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